



Gezamenlijke Vergadering

COR-secretariaat

5

Spui 21
1012 WX Amsterdam
Postbus 19268
1000 GG Amsterdam

10

T 020 525 6955
E-Mail: cor@uva.nl

15

Verslag 130^e Gezamenlijke Vergadering

Datum

17 juni 2022

Verslag door

Dhr. O.D.A. Abbring

Tijd

14:00-16:00 uur

Locatie

20 Universiteitsbibliotheek C1.13 (Belle van Zuylenzaal, Singel 421-427, Amsterdam)

AGENDA

25

1. Opening en vaststelling agenda

2. Mededelingen

3. Vaststelling verslag

- GV129 d.d. 03-06-2022

4. Situatie in Oekraïne – impact

30

5. Sociale veiligheid

6. Kaderbrief 2023

7. Rondvraag

8. Sluiting

35

Aanwezig:

CSR: A. Gilchrist, M. Jhinkoe-Rai, S. Bhatia, T. Manrique Hehl, T. Trapp, J. Moran, T. Riedlsperger, S. Kemper, A. Staszak, M. Sivolap, S. Neumayer Toimil, L. Theunissen (raadsassistent), O. Abbring (ambtelijk secretaris).

40

COR: D.J. Donner, L. Torenvliet, A. Dankers, H. Kjos, M. Sanders, T. Markaki, G. van Houwelingen, G. van der Pol, N. Nagobi (ambtelijk secretaris).

UvA: Dikran Kassabian (Student Assessor) (*op de publieke tribune*).

Tolk: Karin van de Berg (Engelse taal).

45

Afwezig:

CSR: met bericht: Y. Bras, N. Golovenko;

COR: met bericht: O. van Tubergen, E. Grassiani, C. Hille, H. Brand, N. van Woerden, E. Pasman, L. Schaap, N. Naaraat.

50

Zonder bericht: -

VERSLAG

55

1. Opening en vaststelling agenda

De voorzitter van de Gemeenschappelijke Vergadering (hierna: GV) Jhinkoe-Rai opent de vergadering om 14:04 uur.

2. Mededelingen

60 Gisteren heeft het nieuws de GV bereikt dat de decaan van ACTA haar functie neer zal leggen. De GV is hier niet direct over geïnformeerd. Van der Pol heeft de voorzitter van het College van Bestuur (hierna: CvB) hierover geïnformeerd. Ten Dam was hier ook over verrast, zij heeft aangegeven dat dit ontschoten was. In het protocol van de Universiteit van Amsterdam (hierna: UvA) is nu opgenomen dat de medezeggenschap geïnformeerd zal worden.

65 Grassiani voegt toe dat het voor de GV belangrijk is om de situatie bij ACTA in de gaten te houden.

70 Kemper geeft aan dat er in een overleg met de rector magnificus ook aangegeven is dat men bij ACTA meer studiepunten krijgen dan het aantal gevolgde uren. Deze ontwikkeling moet ook nagekeken worden.

75 Jhinkoe-Rai stelt dat de GV een verzoek heeft ontvangen om in te stemmen met het universiteitsreglement. Aangezien dit de laatste GV is, gaat het dagelijks bestuur (hierna: DB) van de GV informeren wanneer het CvB een reactie van de GV wil hebben op dit stuk. Afhankelijk van die deadline zal er misschien een nieuwe GV gepland worden.

3. Vaststelling verslag

Het verslag van 3 juni 2022 is met wijzigingen vastgesteld.

80 4. Situatie in Oekraïne - Impact

De GV bespreekt de huidige stand van zaken omtrent de oorlog in Oekraïne.

Kemper geeft aan dat de afdeling van juridische zaken het duidelijk heeft gemaakt dat het niet toegestaan is voor niet EER-studenten niet mogen flexstuderen. Ook als een Europese richtlijn dit aangeeft. Dit is bij GALOP verteld.

85 Kemper heeft deze week met de CSR besproken dat er een brief gestuurd gaat worden naar het CvB over de problemen die Oekraïense studenten ervaren. Er zijn op dit moment nog veel problemen die ervoor zorgen dat er problemen zijn voor Oekraïense studenten. Het voorstel van Kemper is om deze brief met de GV te bespreken en samen in te dienen en daarbij het standpunt over flexstuderen toe te voegen.

95 Kjos geeft aan dat zij dat het ermee eens is om extra stappen te zetten om het CvB op de hoogste te stellen van de misstanden. Kemper geeft als toevoeging aan dat Oekraïense studenten niet het wettelijk collegegeld gaan betalen, maar het instellingscollegegeld, met korting. De reden hiervoor is dat studenten die wettelijk collegegeld betalen verschillende rechten hebben. Kjos en Theunissen nemen contact op met juridische zaken om de situatie over flexstuderen te bespreken [actie].

100 De centrale studentenraad (hierna: CSR) zal een brief sturen over de misstanden bij de beloftes die gedaan zijn richting Oekraïense studenten. De GV ontvangt maandag een brief van de CSR, herover wordt op woensdag tot vrijdag gestemd en deze wordt dan op vrijdag gestemd.

5. Sociale veiligheid

105 Bhatia heeft een gesprek gehad met de coördinerend vertrouwenspersoon van de UvA. Bhatia geeft aan dat het aangekaart is dat de studenten niet weten wat de procedure is bij het aankaarten van issues bij vertrouwens personen. Het voortel nu is om de gang van zaken over sociale veiligheid aan te kaarten bij de eerste les van studenten.

110 Iets wat Bhatia net geleerd heeft is dat een student van een faculteit ook naar een vertrouwenspersoon van een andere faculteit kan gaan. Grassiani geeft aan dat dit altijd al het geval was, maar deze informatie was niet altijd even goed beschikbaar.

Het voorstel van de CSR is o het budget voor van de vertrouwenspersonen te verhogen, omdat er meer meldingen gemaakt kunnen worden als studenten beter geïnformeerd zijn.

115 Het voorstel van de CSR is om een bijeenkomst te houden met alle portefeuillehouders van de facultaire studentenraden (hierna: FSRen) en de CSR en een werkgroep over sociale veiligheid samen te laten komen om sociale veiligheid te bespreken. Grassiani geeft aan dat er op dit moment geen werkgroep meer is. Bhatia geeft aan dat de medewerkers die over sociale veiligheid gaan een keer in twee manden samen komen. Het idee van Bhatia is om met hen het gesprek aan te gaan.

120 Het punt van het verbeteren van de verspreiding van informatie over sociale veiligheid is ook bij de ombudsfunctionaris aangekaart. Bhatia wil graag weten of de GV nog ideeën heeft om de verspreiding van informatie over sociale veiligheid te verbeteren. Bhatia wil graag zekerheid hebben dat situatie buiten de colleges, maar binnen het leven van een student ook bij een
125 vertrouwenspersoon aangekaart kan worden.

Kemper geeft aan, voor de discussie over de kaderbrief, dat zij heeft verzocht om een budget te creëren om sociale veiligheid te verbeteren. Een voorstel hierbij is om medewerkers voor sociale veiligheid via een coördinator op centraal niveau samen te laten werken.

130 Bhatia wil graag bespreken wat de visie van de GV is over sociale veiligheid. Moran geeft hierbij aan het een probleem is, omdat de faculteiten allemaal ander beleid hebben over sociale veiligheid, de GV zou een rol kunnen spelen in het samenbrengen van deze informatie. Grassiani geeft aan dat zij graag in gesprek wil met Bhatia en Neumayer om

135 De portefeuillehouder sociale veiligheid van de centrale ondernemingsraad (hierna: COR) en de CSR komen samen om een conceptvisie op te stellen voor de korte en lange-termijn en deze aan de GV aan te bieden.

140 **6. Kaderbrief 2023**

De GV heeft schriftelijke vragen gesteld aan het CvB, hier zijn antwoorden op gekomen. De voorzitter van de GV vraagt of er vragen zijn over de beantwoording. Hier zijn geen vragen over.

Inflatie

145 Er is veel onzekerheid op de markt en door de inflatie zijn ingeschatte kosten hoger dan verwacht.

Jhinkoe-Rai geeft aan dat de UvA geld zal krijgen van de Rijksoverheid, maar het is niet bekend wanneer en hoeveel middelen ontvangen zullen worden.

150 Kemper geeft aan dat zij vindt dat de GV een melding moet maken van het feit dat de collegegelden zullen stijgen.

Daarbij geeft Kemper aan dat de energieprijzen flink zijn gestegen, wat betekent dat er hogere kosten zullen zijn, maar de vraag is of hier rekening mee gehouden zal worden. Grassiani geeft aan dat dit het geval is, maar mogelijk niet voldoende gezien de aanhoudende stijging van kosten.

155 **Kwaliteitsgelden**

Jhinkoe-Rai wil met de GV bespreken of de kwaliteitsgelden, die de UvA structureel zal ontvangen structureel gebruikt kunnen worden om meer medewerkers te werven, zodat er kleinere klassen gevormd kunnen worden, zodat de werkdruk van medewerkers verminderd kunnen worden en de
160 kwaliteit verbeterd kan worden. Het verzoek is dus om de kwaliteitsgelden te gebruiken om structurele problemen op te lossen, waar de kwaliteitsgelden eerst alleen gebruikt worden voor kortdurende projecten.

165 Kemper vraagt zich af of de verhoging van de collegeleden als resultaat zal hebben dat de kwaliteitsgelden ook zullen stijgen.

Compensatie voor studenten

170 Bhatia geeft aan dat, omdat medewerkers compensatie krijgen in de vorm van salaris, dit ook van toepassing zou moeten zijn voor studenten. Bhatia geeft aan dat hier vragen voer zijn gesteld. De CSR heeft als reactie gekregen dat de inflatie alleen van toepassing is voor medewerkers. Hiermee is het verzoek om het profileringsfonds aan te passen niet toegekend. Bhatia geeft aan dat dit niet eerlijk is, omdat het profileringsfonds pas in 2025 aangepast gaat worden. Jhinkoe-Rai erkent dit dus als voorstel voor een breekpunt.

175 Werkplekken/huisvesting

Kjos heeft begrepen dat er een nieuwe ruimtenorm is. Volgens Kjos ligt er een beleidsplan genaamd 'Frisse scholen' en Kjos vraagt de GV ook in de brief van de GV mee te nemen die in lijn is met dit beleidsplan. Jhinkoe-Rai geeft aan dat, omdat de huidige ruimtenorm inderdaad gedateerd is, dat het een goed advies is om deze aan te passen.

180

Kemper geeft aan dat er een advies ligt waarbij het ruimtegebruik van de FGw met 44% afneemt. Zij wil een opmerking in de brief plaatsen waarmee aangegeven wordt dat de GV de evaluatie van de conclusie van de werkgroep wil ontvangen.

185 *Het stoppen van projecten*

Er liggen nu geen concrete plannen om projecten te stoppen, maar aangegeven is dat de GV geïnformeerd zal worden als er een keuze wordt gemaakt om een bouwproject te stoppen.

Sla cycle

190 Bhatia geeft aan dat hij vastgelegd wil hebben dat de GV beloofd is om meegenomen te worden in het proces over de SLA-cyclus. Dit is ook al in 2018 aangegeven, maar daar is geen actie op ondernomen. Daarom wil hij daarover een stuk tekst opnemen in de reactiebrief van de GV. De GV zal dit opnemen. Donner geeft aan dat hij het onderwerp tariefstelling roosteraars wel wil opnemen.

195

Sociale veiligheid

Kemper vraagt of het klopt dat er met andere faculteitsraden gesproken wordt over het verbeteren van sociale veiligheid. De GV zal stemmen over het beschikbaar stellen van meer gelden om de sociale veiligheid te verbeteren.

200

Donner geeft aan dat hij twee extra punten heeft, namens de COR. Dit zijn de tariefstelling onderwijslogistiek en de onderwijskwaliteit bij ACTA, waarover recent in het nieuws bericht is.

205 Tariefstelling onderwijslogistiek

Donner geeft aan dat er een lopend proces is over de samenwerking van de afdeling roostering met de faculteiten. Donner stelt voor om een technisch overleg te plannen over het tarief voor de tariefstelling van het roosterprogramma.

210 Situatie bij ACTA

Donner vraagt zich af hoe het CvB de onderwijskwaliteit bij ACTA weer op de rails gaat brengen. Dit zal niet direct een breekpunt zijn voor de kaderbrief, maar Donner geeft aan dat het wel duidelijk moet zijn bij het CvB dat de GV dit goed in de gaten houdt. Deze vermelding zal ik de reactie van de GV in de kaderbrief opgenomen worden.

215

Impact van COVID-19

Kjos begrijpt volgens beleid uit Den Haag dat de UvA zelf verantwoording moet nemen en plannen en maatregelen klaar moet hebben liggen om de impact van COVID-19 tegen te gaan. Het verzoek van Kjos is om hier een vermelding van te maken in de brief van de GV.

220

Situatie Oekraïense studenten

Kemper geeft aan dat zij vermeld wil hebben dat het duidelijk moet zijn hoe de extra gelden om de collegegeldkorting voor hen op te vangen. Dit zal opgenomen worden in de reactie.

225 **Stemvoorstel alle breekpunten voor de kaderbrief**

De GV 21-22 stemt in met de kaderbrief, met als breekpunten, structurele allocatie centraal niveau sociale veiligheid; een verhoging van de tarieven in het profileringsfonds voor studenten die besturen ; een betrekking bij de evaluatie van het roosterraarstarief.

Voor (COR 7) (CSR 10)

230 Tegen 0

Blanco 0

Onthouden 0

Het bovenstaande stemvoorstel is aangenomen.

235 **Stemvoorstel verzoeken voor brief GV over kaderbrief**

De GV21-22 stemt in met een aantal verzoeken:

Allocatie vanuit rijksoverheid naar UvA met correctie voor inflatie; evaluatie krijgt over ruimtenorm en het document dat door de werkgroep is opgesteld; dat de GV geïnformeerd en betrokken zal worden als de UvA huisvestingsplannen moet stoppen vanwege financiële redenen; dat de NPO

240 gelden gealloceerd gaat worden voor studenten naar schakelprogramma; dat de GV geïnformeerd blijft over de toename van instellingscollegegelden en instromen van niet EER studenten; Dat de GV betrokken raakt in de SLA cyclus en dat de GV een evaluatiedocument ontvangen; dat er een

toezegging wordt gedaan over de verkleining van werkgroepen door inzet van kwaliteitsgelden; dat er een inzet word gemaakt om een covid-19 policy wordt ingesteld en vastgesteld; dat er gekeken

245 wordt naar de inpakt van instroom van Oekraïne studenten die bekostigd zal moeten worden; dat er een opmerking gemaakt wordt met een waarschuwing voor de begroting over ACTA; en dat de GV een aanpassing wilt zien in over het punt frisse scholen die gekoppeld wordt aan de ruimtenorm.

Voor (COR 7) (CSR 10)

Tegen 0

250 Blanco 0

Onthouden 0

Het bovenstaande stemvoorstel is aangenomen.

255 De GV-leden kunnen tekstvoorstellen voor de reactie van de GV op de kaderbrief van de UvA naar David Jan Donner sturen, de financiële commissie stelt een reactiebrief van de GV op en deelt deze met het DB van de GV **[actie]**.

7. Rondvraag

260 De CSR heeft het bericht van de COR ontvangen waarin staat dat de COR een korter academisch jaar verzoekt. Trapp vraagt of de CSR dit document kan ontvangen. Abbring geeft aan dat de CSR dit bericht al ontvangen heeft, maar dat het nog niet doorgestuurd is naar de CSR-leden. Het document wordt doorgestuurd naar de CSR.

8. Sluiting

265 Jhinkoe-Rai sluit de vergadering om 15:55.

Openstaande actiepunten GV

220617-01 Kjos en Theunissen nemen contact op met juridische zaken om de situatie over flexstuden te bespreken.

270 220617-02 De GV-leden kunnen tekstvoorstellen voor de reactie van de GV op de kaderbrief van de UvA naar David Jan Donner sturen, de financiële commissie stelt een reactiebrief van de GV op en deelt deze met het DB van de GV.

220603-01 De afgevaardigden gaan bij hun faculteit na of er binnen de faculteit studenten zijn die een ander soort toetsenbord willen dan QWERTY.

- 275 ~~220603-02~~ ~~Van der Pol en Kemper stellen de reactie kwaliteitsafspraken van de GV op en sturen deze uiterlijk donderdag 9 juni naar de GV leden.~~
- 220603-03 Voor de volgende GV van 17 juni benaderen Neumayer en Bhatia het GV-lid Grassiani om een meer uitgewerkte meelesmemo te maken over het onderwerp sociale veiligheid.
- 280 ~~220401-01~~ ~~De O&O commissies van de GV zullen een overleg plannen om te beraadslagen over het opstellen van crisisbeleid voor de universiteit van Amsterdam.~~
- 220401-02 De leden van de CSR zullen de GV informeren over de uitkomst van het gesprek met het college van bestuur over de uitzondering door COVID-19.